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Sitno, 28 listopada 2013 roku 
 

ST.0043.VI.41.2013 
 

Protokół Nr XLI/2013 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 28 listopada 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2013-2018, 

- omówienie propozycji budżetu oraz opinii Komisji Stałych Rady Gminy Sitno, Regionalnej 

Izby Obrachunkowej i przyjęcie uchwały budżetowej na 2014 r,  

- w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sitno na lata 2014- 2021. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Antoni Gazda 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Ostapińska Dorota 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Tarkot Alina 

12. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Borowiec Andrzej 

2. Palikot Piotr 

3. Szajnoga Marek 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów i gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, Panią 

kierownik CK Agnieszkę Grzesiuk, oraz Dyrektorów szkół: Panią Agnieszkę 

Herc z S.P. Jarosławiec, Panią Alicję Monastyrską z Gimnazjum w Sitnie i Pana 

Tomasza Małka z S.P. Sitno. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
30

 i trwały do 

godz. 17
50

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 12 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  

Dalej Pan Przewodniczący poinformował, że do porządku obrad będą 

jeszcze dodane dwie uchwały: Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXIX/167/2012 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013, oraz Uchwała  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2014 rok. 

Kolejno Pan Przewodniczący zaproponował, aby w pierwszej kolejności 

oddać głos Dyrektorom. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do 

porządku obrad. 

Ponieważ uwag nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.   

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Zanim Dyrektorzy zabrali głos Pan Wójt wyjaśnił sytuację finansową 

i potrzeby w szkołach na rok budżetowy 2014, a także temat busów i autobusów 

gminnych dowożących uczniów do szkół, jak również wszelkiego rodzaju 

wyjazdy na zawody, do kina, na występy itp. 

Pan Sekretarz powiedział, że dowożenie to jest jedna sprawa, ale chodzi 

również o wydzierżawianie sali gimnastycznych przy szkołach i ewentualną 

odpłatność za nie. Na poprzedniej sesji została podjęta uchwał Rady Gminy, 

w związku, z którą Pan Wójt ma możliwość ustalenia opłat za korzystanie z sali 

gimnastycznej. Dyskutowano, iż opłaty za salę nie powinny być pobierane od 

mieszkańców z terenu gminy. Było by to bardzo dobre, jednak nie do końca 

w porządku wobec prawa, a więc trzeba znaleźć kompromis z tej sytuacji 

i ustalić jakieś formy płatności dla wszystkich. Z racji tego, iż musi ktoś 

nadzorować te sale w tym czasie, ktoś musi ją później posprzątać i zamknąć – 

wszystko to odbywa się po godzinach pracy, nawet do godziny 22. 

Pan Przewodniczący dodał, że stanowisko Rady na poprzedniej sesji było 

jasne, iż Rada wyrażała stanowisko, aby dla naszych mieszkańców wynajęcie 

sali było bezpłatne, a jeżeli pojawiają się teraz problemy to Rada wysłucha 

Dyrektorów i zajmie odpowiednie stanowisko. 

Pani Herc wyjaśniła, że jako gospodarz obiektu musi na jakiś zasadach te 

osoby wpuścić na salę, każda dodatkowa godzina generuje dodatkowe koszty 

w postaci obsługi, ponieważ nie ma, z czego zapłacić, osoby opiekujące się salą 

pracują krócej w szkole po to, żeby zostać po godzinach i udostępnić salę. 

Kolejna sprawa to fakt, iż jeśli coś jest za darmo, to nie koniecznie się to 

szanuje, dlatego nawet drobna opłata powoduje większy szacunek do tego, co 

się za pieniądze dostaje. Pojawiają się również sytuacje, gdzie przyjeżdżają 

razem osoby z zewnątrz i z ternu gminy, co w takiej sytuacji osoby z zewnątrz 

płacą, a z terenu gminy nie – pojawia się nie zręczna sytuacja. 

Następnie Pani Herc poinformowała, że jeśli chodzi opłaty za busy, to 

szkoła sama wprowadziła stawkę 2zł za wyjazdy na terenie Zamościa (kino, 

przedstawienie, itp.), oraz 5zł po za terenem Zamościa, jeśli chodzi o zawody to 

dodatkowa opłata będzie zbierana. Wyjazdy uczniów busami organizowane są 

przeważnie w godzinach pracy szkoły w czasie, kiedy kierowcy busów mają 

przerwę. 

Pan Wójt stwierdził, że koszty wynajęcia sali trzeba będzie przyjąć na 

podobnym poziomie, jak w sąsiednich gminach. 

Pan Skrętuła zapytał,: dlaczego został postawiony zakaz wjazdu na teren 

szkoły? 

Pani Herc odpowiedziała, że zakaz został wprowadzony na wniosek 

kierowców busów, dla bezpieczeństwa dzieci i nie obowiązuje on nauczycieli, 
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 zaopatrzenia i busów szkolnych. Zakaz został wprowadzony, ponieważ 

niektórzy z rodziców jadących samochodem nie zważali na idące dzieci. 

Następnie głos zabrała Pani Alicja Monastyrska Dyrektor Gimnazjum 

w Sitnie odnośnie korzystania z sali gimnastycznej. 

 Pan Wójt stwierdził, że najważniejsze jest bezpieczeństwo dzieci i nie jest 

problemem wjazd i parking przy szkole, większym problemem jest parkowanie 

samochodów ciężarowych na parkingu przy sklepach, dlatego potrzeba będzie 

wprowadzić znak zakazu parkowania samochodów ciężarowych na tym 

parkingu. 

Pan Skrętuła powiedział, że chodnik, który został zrobiony przy drodze na 

Sitno jest źle zrobiony, ponieważ są zrobione wysokie krawężniki po obu 

stronach i sprzęt ciężki nie będzie miał jak się tam minąć teraz. 

Pan Wójt powiedział, że będzie to poprawione przez wykonawcę, będą 

również postawione odpowiednie znaki dla bezpieczeństwa pieszych i dzieci. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jak już będzie skończony chodnik tak jak ma 

być to dopiero, wtedy będziemy mogli oceniać, a krawężniki od strony szkoły 

wcale nie są wysokie. 

Pan Przewodniczący zaapelował do powrócenia do tematu opłaty za sale 

gimnastyczne i zajęcia stanowiska w tej sprawie. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał: ile korzysta uczniów uczęszczających do 

szkoły z sali, a ile osób już nieuczęszczających do danej szkoły? 

Pani Monastyrska wyjaśniła, że jest tylko jeden dzień w tygodniu, kiedy są 

to osoby ze szkoły, a tak to osoby z poza szkoły. 

Pan Sekretarz zaproponował, aby stawka wynosiła połowę opłaty jaka jest 

w Łabuniach. 

Pan Biłant zaproponował, aby Pan Wójt na następną sesję przygotował 

propozycję wysokości opłaty, a Rada podejmie decyzję. 

Pan Pawlicha zaproponował, aby gospodarze obiektów sami zadecydowali, 

jaka powinna być opłata za wynajęcie sali gimnastycznej, a do Rady żeby 

dotarła tylko informacja z wysokością tej opłaty.  

Pan Wójt poinformował, że przygotujemy na następną sesję 

w porozumieniu z Dyrektorami propozycję opłaty. 

Pani Monastyrska powiedziała, że nie zgadza się z odłożeniem tego tematu 

na następną sesję, ponieważ jest już wiele chętnych na wynajęcie sali i trzeba 

ustalić to teraz. 

 Pan Sekretarz zaproponował, aby w takim układzie przyjąć propozycję 

25zł za godz. i ustalić to dzisiaj. 

Pan Przewodniczący zapytał, kto w takim układzie ma podjąć tą decyzję. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że skoro jest decyzja Radnych, a także sołtysi się 

do tego przychylają, aby stawka za wynajęcie sali wynosiła 25 zł za godzinę to 

opłata ta będzie przyjęta zarządzeniem Wójta. 
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Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XLI/227/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

Na wstępie Pani Alina Tarkot Przewodnicząca Komisji budżetowej 

odczytała protokół z posiedzenia komisji. Protokół dotyczył zapoznania się ze 

zmianami w budżecie na 2013 rok, a także budżetu na 2014 rok. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XLI/228/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2018. 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę, która jest konsekwencja poprzedniej 

uchwały. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Następne została odczytana uchwała alkoholowa, która jest powiązana ze 

zmianami w budżecie na rok 2013. 

 

3) Uchwała Nr XLI/231/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013r 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/167/2012 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013. 

Pan Wójt omówił poszczególne punkty uchwały. 

Pan Pawlicha zapytał,: czy aż tyle pieniędzy trzeba na zakupy materiałów 

dla komisji alkoholowej? 

Pan Wójt wyjaśnił, że są to pieniądze na materiały biurowe nie tylko dla 

komisji, ale dla całego urzędu gminy.  

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 
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Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

   Następnie Pan Przewodniczący zarządził przerwę. 

4) Uchwała Nr XLI/229/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013r. 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że uchwała wieloletniej prognozy 

finansowej ma być podejmowana przed budżetem na 2014 rok, taka jest zasada. 

Pan Biłant zapytał,: czy jeżeli Rada wprowadzi jakieś zmiany finansowe 

w budżecie na rok 2014 będzie to miało wpływ na wieloletnią prognozę 

finansową? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli wydatki majątkowe będą zmniejszone, 

a wydatki bieżące będą zwiększone to będzie różnica.  

Pan Biłant powiedział, że w takim razie nie widzi sensu tego uchwalać. 

Pan Wójt omówił dochody i wydatki przewidywane na rok 2014. 

Pan Biłant zapytał,: czy z przepisów wynika, że najpierw musimy 

podejmować uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej? 

Pan Wójt wyjaśnił, że jak najbardziej tak. 

Pan Biłant powiedział,: „(…) że jest załącznik nr 2 do wieloletniej 

prognozy finansowej dotyczący wykazu przedsięwzięć. Część Radnych 

kwestionuje dwie inwestycje: Adaptacja budynku byłej zlewni mleka 

w Czołkach na świetlicę i zagospodarowanie terenu w Kornelówce (punkt 

widokowy). W tej sytuacji budżetu, który jest uzyskując nawet środki unijne, 

musimy swoich środków włożyć około 300tys. zł. Czy nie lepiej te środki 

przeznaczyć na budowę ulic i nie brać kredytu w wysokości 200tys. zł? To 

zgłaszali Państwo Radni podczas przerwy”. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie są to takie kwoty, ponieważ po przetargu 

zmieniły się one. W niektórych zadaniach jest już za późno, dlatego że odbyły 

się już przetargi i niektórych rzeczy nie da się już odwrócić. Otrzymaliśmy trzy 

pozytywne opinie z Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu 

budżetu na rok 2014.  

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „ że teraz możemy przewrócić budżet 

zupełnie całkowicie tylko, gdzie jest nasza poprzednia dyskusja, poprzednie 

uchwały, podjęcie decyzji o realizacji w Czołkach adaptacji budynku. Gdy 

środki własne miały być 130tys.zł, a są 67tys.zł. Odnośnie Kornelówki całe 

zadanie miało kosztować ponad 540tys.zł, a kosztuje 372tys.zł. Przedwczoraj 

został podpisana umowa na muzeum w Cześnikach, też powiecie Państwo, że 

nie trzeba – kwota około 700tys.zł. Albo wiemy, co chcemy, albo nie robimy 

nic”. 
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Kolejno Pan Sekretarz poinformował, że jest to ten budżet, który był 

omawiany już wcześniej, została tylko dodana stacja paliw do tankowania 

samochodów gminnych i nie zostały uwzględnione inwestycje po przetargu. 

Pan Juszczak powiedział,: „(…) że jeżeli mamy oszczędzać, szukać 

oszczędności w tym budżecie, szukać pieniędzy, to może się warto zastanowić, 

czy te inwestycje są niezbędne dla gminy. Dwieście tysięcy musimy wydać 

własnych pieniędzy, a szukamy środków na inne zadania, na inne inwestycje. 

Czy taki punkt widokowy będzie nam przynosił dochód? Czy drogę trzeba 

będzie tam jeszcze wybudować, bo nie będzie można dojechać? Więc może 

pewna zadania nie są, aż tak priorytetowe. Może trzeba się zastanowić, zamiast 

brać pożyczki na zadani inwestycyjne typu drogi chodniki. A jakie korzyści 

z tego”. 

Pan Sekretarz powiedział, że jak tak będziemy podchodzić to wyłóżmy 

700tys.zł na Cześniki ze swoich i nie bierzmy 300tys.zł. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

5) Uchwała Nr XLI/230/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2014 r. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę budżetową na rok 2014. 

Następnie Pan Wójt omówił ustalenia remontu dróg powiatowych 

i chodników ze Starostwem. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy w budżecie na rok 2014 zostały ujęte 

w całości te drogi, w tej kwocie, o których była już dyskusja na poprzednim 

spotkaniu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że zostały ujęte w całości w tej kwocie. 

Pan Pawlicha powiedział,: „ że jest już po przetargu i możemy sobie teraz 

tylko podyskutować. Nabudowaliśmy siec szkół, z którymi mamy teraz problem 

z utrzymaniem. Budujemy nowe budynki znowu na utrzymanie, każdy budynek 

trzeba, co roku utrzymać. Ta remiza, która jest w Czołkach w zupełności by 

wystarczyła, nie trzeba było wcale tej mleczarni remontować. Moim zdaniem 

jest to inwestycja niepotrzebna”.   

Pan Janusz Mazurek powiedział, że z tego budynku będzie korzystać 

młodzież i Koło Gospodyń Wiejskich – pusty on nie będzie stać. 
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Pan Sekretarz wyjaśnił,: „(…) że poprzez ustanowienie funduszu 

sołeckiego rozbudziliśmy apetyty i od tego się zaczęło – rząd pozwolił.  

Fundusz sołecki 30% dofinasowania zwrotu kosztów poniesionych. I teraz 

trudno odmówić, którejkolwiek miejscowości, jak wskaże, że chcą z funduszu 

sołeckiego budowę, czy remont świetlicy. Praktycznie w każdej miejscowości 

coś jest. Janówka chyba tylko nie ma nic, jednak oni są z Kolonią Sitno i zależy 

im żeby połączyć tylko chodnik”.  

Kolejno Pan Sekretarz powiedział,: „(…) szkoda, że nie ma Pani sołtys 

z Jarosławca Dolnego, ponieważ tam zostaje jeszcze 3tys.zł na te bramki, na 

trawę z funduszu sołeckiego i trzeba by to wykorzystać żeby nie przepadło”.  

Pan Biłant odpowiedział, że dzisiaj to załatwi z Panią sołtys. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że zarząd wspólnoty w Jarosławcu 

w najbliższym czasie najprawdopodobniej sceduje cały budynek remizy 

w Jarosławcu na utrzymanie Gminy – kolejna remiza do remontu. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział,: „(…) że ma być zrobiona siłownia 

w Jarosławcu, na którą przeznaczono 15tys.zł z funduszu sołeckiego, reszta ma 

być sfinansowana z PROW-u. Mamy już 25tys.zł z PROW-u brakuje jeszcze 

około 10tys.zł. Być może po spotkaniu 6 grudnia zarządu LGD Ziemia 

Zamojska, ewentualnie Miączyn część niewykorzystanych środków przeznaczy 

dla Gminy Sitno”.  

Pan Sekretarz przypomniał, że nie zostało również podjęte stanowisko 

Rady dotyczące odległości wiatraków od pasa zabudowy. 

Pan Wójt podsumowując przedstawił, jakie projekty zostały zrealizowane 

i jakie są w trakcie realizacji oraz projekty, które są jeszcze w ocenie. 

Pan Sekretarz nawiązał do wypowiedzi Pana Wójta dot. projektu paneli 

solarnych i powiedział, że gdybyśmy się dogadali z rodzinami, które zostały 

ujęte w projekcie ( 653 rodziny). Czyli rodziny te wyraziłyby zgodę na 

dofinasowanie większe niż te 1,8tys.zł to można by było zamontować zamiast 

ogniw solarnych ogniwa fotowoltaiczne, które są lepsze.  

Następnie Pan Sekretarz dodał, że Pan Wójt jeszcze nie wspomniał 

o projektach złożonych przez Stowarzyszenie Rozwoju i Promocji Gminy Sitno 

i Okolic C.L. Stowarzyszenie zrealizowało projekt mający na celu doposażeni   

placów zabaw przy szkole w Horyszowie Polskim, Cześnikach i Kornelówce. 

Jeszcze złożone są dwa projekty: na siłownie wewnętrzne w szkole 

w Kornelówce i Horyszowie Polskim. Nie wiadomo jeszcze, czy nie trzeba 

będzie zwrócić środków w wysokości 3,6tys.zł i 9,4tys.zł stowarzyszeniu. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, ile trzeba by jeszcze dopłacić do paneli 

fotowoltaicznych. 
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Pan Sekretarz odpowiedział, że w granicach 500zł, czyli w sumie całość 

dofinasowania wyniosłaby około 2,5tys.zł. 

 

W związku z brakiem więcej pytań odnośnie uchwały budżetowej na rok 

2014 Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za i 1 

głosie wstrzymującym się. 

 

6) Uchwała nr XLI/232/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 28 listopada 2013 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2014 rok. 

 

Pan Wójt omówił uchwałę. 

Pan Sekretarz poinformował, że diety dla członków komisji alkoholowej 

zostały zmniejszone o 50%, natomiast pozostałe środki zostały przeznaczone na 

zespół interdyscyplinarny.   

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Poruszając zagadnienia: 

1. Spółka wodna – spotkania w poszczególnych miejscowościach; 

2. Wyłączenia prądu w poszczególnych miejscowościach; 

3. Inwestycje; 

4. Szkolenia dla strażaków; 

5. Wymian okien i drzwi w remizie w Stabrowie; 

6. Kulturalne – wyróżnienie w Dęblinie dla chóru Wiarus, 6 grudnia 

organizowane są Mikołajki w CK w Sitnie, organizowany jest kiermasz 

bożonarodzeniowy 13grudnia; 

 

Pan Sekretarz jeszcze raz poprosił o przegłosowania odległości wiatraków 

w Cześnikach. 

Pan Pawlicha zaproponował, minimalną odległość 2km farm wiatrowych 

od terenów przeznaczonych pod zabudowę. 

Pan Przewodniczący z racji tego, że nie było innych propozycji poddał pod 

głosowanie tą propozycję. 
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Propozycja ta został przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za i 1 

głosie wstrzymującym się. 

Pan Juszczak powiedział, że na osiedlu kopią jakieś kable, a w związku 

z tym ma pytanie, kto to. 

Pan Wójt wyjaśnił, że Zakład energetyczny przebudowuje sieć.  

Pan Juszczak zapytał, kto jest inwestorem. 

Pan Wójt odpowiedział, że Zakład Energetyczny. 

Pan Sekretarz dodał, że jest to bardzo istna rzecz, ponieważ zniknie wiele 

transformatorów na osiedlu, które kolidowały z zabudowaniami. 

 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Jerzy Mazurek zapytał,: czy w tym roku będzie jeszcze ogłaszany 

przetarg na Muzeum w Cześnikach?  

Pan Wójt odpowiedział, że chcemy ogłosić przetarg jak najszybciej. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Sekretarz poprosił, aby Rada zajęła stanowisko w sprawie organizacji 

przez gminę Sitno XV Jubileuszowych Powiatowych Igrzysk LZS w 2014 roku. 

Pan Wójt poinformował, że na organizację Igrzysk będą potrzebne 

pieniądze, na przygotowanie obiektu, dla nauczycieli. 

Pan Sekretarz dodał, że skoro już o finansach mówimy to trzeba będzie 

jeszcze przeznaczyć pieniądze na ławki na boisku ( około 15tys.zł) i jeszcze 

trzeba będzie zabezpieczyć około 10tys.zł na posiłki z funduszu alkoholowego.  

Pan Wójt powiedział, że na pewno dostaniemy zaproszenie na zawody 

wojewódzkie, czyli przed nami również wyjazd, a także należałoby zapewnić 

skromną dietę dla zawodników. 

Pan Sekretarz poinformował, że daliśmy pieniądze do klubu Potok Sitno 

i potok z tych środków zorganizował wszystkie wyjazdy na zawody. W ramach 

środków przekazanych do klubu (80tys.zł) wszystko zostało zorganizowane 

łącznie z prowadzeniem klubu. 

Kolejno Pan Sekretarz zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie tych środków 

na organizację Igrzysk. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że rozmawiamy już tak jak byśmy podjęli 

pozytywną decyzję, a tutaj w piśmie nie ma, że ma być jakeś głosowanie Rady. 



11 

 

Pan Pawlicha powiedział, że nie daliśmy żadnych środków na spółkę 

wodną. 

Pan Wójt omówił, zaplanowanie działania poprawy melioracji przez spółkę 

wodną i powiedział, że trzeba będzie się zastanowić nad dotacją dla spółki. 

Pan Gazda stwierdził, że zrobiliśmy drogę w Jarosławcu dla Pana Panasa 

i zaproponował, aby mu ją sprzedać teraz. 

Pan Sekretarz powiedział, że chyba nie będzie wyjścia i trzeba będzie się 

dogadać z Panem Panasem, ponieważ na pisma, które wystosowaliśmy do 

ochrony zabytków nie ma żadnej reakcji ze strony ochrony zabytków. 

Pan Pawlicha zapytał się, kiedy w końcu będą sfrezowane pniaki po 

wycince drzew. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest to następny problem, trzeba będzie 

poszukać firmy, która to sfrezuje i obciążyć firmę, która miała to zrobić. 

Pan Stefańczuk poinformował, że na Wólce Horyszowskiej koło Pana 

Białkowskiego mieszkańcy zgłaszają, że jest przepust zablokowany. 

Pan Wójt powiedział, że zna sprawę i jedyne wyjście to rozwiązanie 

sprawy polubownie między Panią Kucharczuk, a Panem Kazimierzem. 

Pan Sekretarz stwierdził, że jedynym wyjściem jest dogadanie się z Panem 

Żmudzkim polegającym na zrobieniu kolektora około 100-150m przekopać 

rowu i zasypać to inaczej tego nie załatwimy. 

Pani Ostapińska zapytała, czy studnia jeszcze będzie wiercona przed zimą 

czy już nie. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest szansa, iż Pan Szatała wykopie jeszcze 

w przyszłym tygodniu.  

 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XL/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie. 

 

Pan Wójt podziękował wszystkim za pomoc w przygotowaniu budżetu na 

rok 2014. 
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Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.      
               
Protokołował: Piotr Harczuk            


